
UCHWAŁA NR XIX/159/23
RADY OSIEDLA PILCZYCE-KOZ

z dnia 20 wrześni

——

WeRRIĘO
WICEN.e)U Przesyłe k wpPływających

w sprawie przyjęcia protokołów z poprzednich sesji.
Na podstawie 88 ust. 1-3, załącznika do uchwały nr XIII/420/03 Rady Miejskiej

Wrocławia z dnia 16 października 2003 r. w sprawie nadania Statutu Osiedla Pilczyce-

Kozanów-Popowice Płn. (Dz. Urz. Woj. Doln. z 2017 r. poz. 2180 i 1471, z 2018 r. poz.

4613, z 2020 r. poz. 6534 oraz z 2021 r. poz. 2811) Rada Osiedla Pilczyce-Kozanów-

Popowice Płn. uchwala, co następuje:

81. Rada Osiedla Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn. przyjmuje protokół z sesji nr XVIII,

82. Uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały stanowi załącznik nr 1.

83. Protokół z sesji nr XVIII stanowi załączniki nr 2 do niniejszej uchwały.

84. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Osiedla Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn.

85. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

PRZEWODNICZĄCY RADY OSIEDLA :-
JEDNOSTKA POMOCNICZA Pilczyce-Kozanów-Popowice.Płn.

GMINY WROCŁAW
Rada Osiedla Nb cą

Piłczyce-Kozanów-Popowice Płn. Błażej ń s
ul. Rękodzielnicza 1. 54-135 Wrocław

pilczyceQdosiedla.wroc law.pl



Załącznik nr 1

DO UCHWAŁY NR XIX/169/23

RADY OSIEDLA PILCZYCE-KOZANÓW-POPOWICE PŁN.

z dnia 20 września 2023r.

UZASADNIENIE

Jednym z zadań wynikających z załącznika do uchwały nr XIII/420/03 Rady Miejskiej
Wrocławia z dnia 16 października 2003 r. w sprawie nadania Statutu Osiedla Pilczyce-
Kozanów-PopowicePłn. (Dz. Urz. Woj. Doln. Z 2017 r. poz. 2180 i 1471, z 2018r. poz.
4613, z 2020 r. poz. 6534 oraz z 2021 r. poz 2811) jest sporządzenie, uchwalenie
i przekazanie protokołów z posiedzeń sesji Rady Osiedla.

wiąość oso
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JEDNOSTKA POMOCNICZA
GMINY WROCŁAW

Rada Osiedla
Pilczyce-Kozanów-Popowice Pln

ul. Rękodzielnicza 1. 54-135 Wrocłow
pilczycedosiedla wroclaw pi

Kadencja 2021-2026
Protokół nr XVIII/2023

z Sesji Rady Osiedla Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn.

w dniu 15 czerwca 2023 roku

XVIII sesja odbyła się się w ODSK "PIAST" przy ul. Rękodzielniczej 1, trwała od godziny 18:00 do 20:00.
Sesja została zwołana na podstawie $16 Załącznika do uchwały nr XIII/420/03 Rady Miejskiej Wrocławia

z dnia 16 października 2003 r. w sprawie nadania Statutu Osiedla Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn. (Dz.
Urz. Woj. Doln. z 2017 r. poz. 2180 i 1471, z 2018 r. poz. 4613, z 2020r. poz. 6534 oraz z 2021 r. poz.
2811).

Radni otrzymali na skrzynki mailowe porządek obrad(stanowizal. 1 do niniejszego protokołu) oraz
uchwały stanowiące załączniki wymienione szczegółowo poniżej.

W sesji wzięli udział radni zgodnie z załączoną listą obecności (stanowizal. 2 do niniejszego protokołu).

Sesję prowadził Przewodniczący Rady Osiedla Błażej Stopka.

Pkt. 01 Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad

Sekretarz rozpoczął nagrywanie.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Osiedla Błażej Stopka, który potwierdził osiągnięcie kworum: w

sesji wzięło udział 12 radnych.

Pkt. 02 Zgłaszanie wniosków w sprawie zmiany porządku obradi głosowanie nad nimi

Przewodniczący Rady Osiedla Błażej Stopka zaproponował dodanie do porządku obrad uchwały w sprawie

poparcia dla rozbudowy Wrocławskiego Węzła Kolejowego oraz uchwały w sprawie przywrócenia
finansowania zadań społecznych.

Zaproponowany porządek obrad:
l. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad
2. Zgłaszanie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad i przeprowadzenia głosowań

w
tej

sprawie.
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3. Podjęcie uchwały w sprawie wstrzymania i zaprzestania realizacji inwestycji psiego placu zabaw
na Kozanowie (Uchwała nr XVIII_156_23, projekt stanowi zal. 3 do niniejszego protokołu) — ref.
Anna Jantas

4. Podjęcie uchwały w sprawie rekomendacji dotyczących opiniowania wniosków o wydanie
zezwoleń na sprzedaż napojów z zawartością alkoholu (Uchwała nr XVIII_157_23 projekt stanowi
zal. 4 do niniejszego protokołu) — ref. Błażej Stopka

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów z
zawartością alkoholu w punkcie sprzedaży tj. Pizzeria „ALE PIEC” zlokalizowanym przy ul.
Niedźwiedziej 1 we Wrocławiu (Uchwała nr XVIII_158_23, projekt stanowi zal. 5 do niniejszego
protokołu) — ref. ...

6. Podjęcie uchwały w sprawie ograniczeń ilościowych i czasowych dotyczących sprzedaży alkoholu
w granicach rady osiedla (Uchwała nr XVIII_159_23, projekt stanowi zal. 6 do niniejszego
protokołu) — ref. Błażej Stopka/Ewa Gostkowska

7. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienie dla Zarządu Osiedla do wyrażania opinii w imieniu
Rady Osiedla w trakcie przerwy wakacyjnej (Uchwała nr XVIII_160_23, projekt stanowi zal. 7 do
niniejszego protokołu) — ref. Błażej Stopka

.

8. Podjęcie uchwały w sprawie konsultacji dotyczących oddziaływania Stadionu Miejskiego
„Tarczyński Arena” na życie społeczne na osiedlu (Uchwała nr XVIII_161_23, projekt stanowi zal.
8 doniniejszego protokołu) — ref. Błażej Stopka

9. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia dla rozbudowy Wrocławskiego Węzła Kolejowego (Uchwała
nr XVIII_162_23, projekt stanowi zal. 9 do niniejszego protokołu) — ref. Konrad Postawa

10. Podjęcie uchwały w sprawie przywrócenia finansowania zadań społecznych: Senioralny Fundusz
Wyjazdowy i Fundusz Czasu Wolnego (Uchwała nr XVIII_163_23, projekt stanowi zal. 10 do
niniejszego protokołu) — ref. Konrad Postawa

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia protokołu z poprzednich sesji Rady Osiedla (Uchwała nr
XVIII_164_23, projekt stanowi zal. 11 do niniejszego protokołu) — ref. Patryk Kosek

12. Wolne wnioski, zapytania Radnych oraz kluczowe informacje.
13. Zakończenie sesji Rady Osiedla.

W głosowaniu za zmianą porządku obrad udział wzięło 12 radnych.
Oddano9 głosów ZA, 3 PRZECIW i 0 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Pkt. 03 Podjęcie uchwały w sprawie wstrzymaniai zaprzestania realizacji inwestycji psiego
placu zabaw na Kozanowie

Radna Anna Jantas zreferowała wniosek dotyczący uchwały nr XVIII_156_23. Przypomniała
przedstawione przy okazji poprzedniej sesji okoliczności dotyczące inwestycji psiego placu zabaw
na Kozanowie. Opowiedziała też o spotkaniu radnych osiedla z mieszkańcami.

Radny Krzysztof Chudy podkreślił, że jest to inwestycja na osiedlu Kozanów. Następnie zwrócił
uwagę na fakt, że obecnie jest ona na zaawansowanym etapie, ponieważ został już wyłoniony
wykonawca, w związku z czym odstąpienie od realizacji wiązałoby się ze sporymi kosztami.

Radny Konrad Postawa zwrócił uwagę na zakres pierwszego etapu inwestycji, który zakłada
uporządkowanie i ogrodzenie terenu, wydzielenie ścieżek pieszych, a także nasadzenie drzew.
Wyraziłteż opinię, że nie będzie to bardzo atrakcyjny teren dla właścicieli psów. Zaproponował
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rozmowy z urzędnikami w celu zmiany przeznaczenia placu na tym, bądź kolejnym etapie.

Ogólnie radni zgodzili się co do potrzeby utworzenia psiego placu zabaw, natomiast kontrowersje
wzbudził wybór miejsca oraz brak właściwych konsultacji. Radni zastanawiali się nad możliwością
budowy psiego placu zabaw naterenie Parku Zachodniego, która wymagałaby zgody konserwatora

zabytków. W trakcie dyskusji zwrócono również uwagęna relatywnie niski budżet inwestycji w
stosunku do propozycji przedstawionej w ramach projektu WBO.

W ramach dyskusji pojawiły się zarówno głosy oburzenia i zachęty do zablokowania inwestycji,
jak i zachęta do dialogu z instytucjami odpowiedzialnymiza realizację inwestycji.

Przewodniczący zaproponował, aby w pierwszym głosowaniu zdecydowaćo dopisaniu do uchwały
punktu nawołującego wstrzymania inwestycji do czasu przeprowadzenia konsultacji.

W głosowaniu nad dodaniem nowego punktu do uchwały udział wzięło 12 radnych,z czego 11

było ZA, 0 PRZECIW,a 1 WSTRZYMAŁsię od głosu.

W głosowaniu nad dodaniem nowego punktu do uchwały udział wzięło 12 radnych, z czego 9

było ZA, 0 PRZECIW,a 3 WSTRZYMAŁOsię od głosu.

Pkt. 04 Podjęcie uchwały w sprawie rekomendacji dotyczących opiniowania wniosków o wydanie
zezwoleń na sprzedaż napojów z zawartością alkoholu

Radny Błażej Stopka zreferował wniosek dotyczący uchwały nr XVIII_157_23. Przedstawił listę
pięciu rekomendacji dotyczących braku zgody dla nowych sklepów monopolowych, punktów bez
monitoringu wizyjnego, lokali nie spełniających wymogów ustawowych, posiadających wspólne
wejścia do lokali mieszkalnych, bądź znajdujących się blisko szkół i przedszkoli.

Radny Krzysztof Chudy zaproponował dopisanie zastrzeżenia, że chodzi o publiczne szkoły i

przedszkola.

W głosowaniu nad dodaniem nowego punktu do uchwały udział wzięło 12 radnych, wniosek
przyjęto jednogłośnie.

W głosowaniu nad dodaniem nowego punktu do uchwały udział wzięło 12 radnych, wniosek
przyjęto jednogłośnie.

Pkt. 05 Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o wydanie zezwolenia na sprzedaż
napojów z zawartością alkoholu w punkcie sprzedaży tj. Pizzeria „ALE PIEC”
zlokalizowanym przy ul. Niedźwiedziej 1 we Wrocławiu

Radna Ewa Gostkowska, referująca wniosek dotyczący uchwały nr XVIII_158_23,
zarekomendowała pozytywne zaopiniowanie wniosku o przyznanie koncesji. Poinformowała, że

jest to niedawno otworzony foodtruck, który jeszcze nie jest oznakowany, ale właściciel jest
świadomy obowiązku i deklaruje zastosowanie się do wymogów ustawy.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 12 radnych,z czego 8 było ZA,0
PRZECIW,a 4 WSTRZYMAŁOsię od głosu.
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Pkt. 06 Podjęcie uchwały w sprawie ograniczeń ilościowych i czasowych dotyczących sprzedaży
alkoholu w granicach rady osiedla

Radni Błażej Stopka i Ewa Gostkowska zreferowali wniosek dotyczący uchwały nr XVIII_159_23.
Poinformowali, że Rada Miejska ma możliwość wprowadzenia ograniczenia ilości wydawanych
licencji na danym obszarze, a także możliwość wyznaczenia godzin, w których możliwajest
sprzedaż napojów z zawartością alkoholu.

W ramach dyskusji radni podali konkretne przykłady, w których takie ograniczenie byłoby zasadne.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 12 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 07 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienie dla Zarządu Osiedla do wyrażania opinii w
imieniu Rady Osiedla w trakcie przerwy wakacyjnej

Radny Błażej Stopka zreferował wniosek dotyczący uchwały nr XVIII_160_23.

W ramach omawiania uchwały przedyskutowana została prośba do Zarządu o dzieleniesię z
radnymi biuletynami miejskimi dotyczącymi naszego osiedla. W odpowiedzi przedstawiciele
Zarządu zwrócili uwagę na techniczne ograniczenia.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 12 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 08 Podjęcie uchwały w sprawie konsultacji dotyczących oddziaływania Stadionu Miejskiego
„Tarczyński Arena” na życie społeczne na osiedlu

Radny Błażej Stopka referując wniosek dotyczący uchwały nr XVIII_161_23, poinformował że
uchwała ma charakter intencyjny i została wniesiona do porządku obrad na prośbę radnych z
Maślic.

W ramach dyskusji zwrócono uwagę na występujące w trakcie organizacji różnych wydarzeń
masowych różne problemy, m.in. hałas, parkowanie na trawnikach, śmiecenie.

W ramach dyskusji radni wyrazili opinię, że postulaty wyrażone w uchwale są mało konkretneibrakuje w niej rozwiązań. Ponadto zwrócono uwagę na fakt, że uchwała odnosi się przede
wszystkim do niedogodności występujących w trakcie rozgrywania meczów przez zespół Śląsk
Wrocław. W związku z tym radny Błażej Stopka zaproponował zmianę uzasadnieniawtaki sposób,
aby odnosiła się ona do imprez masowych organizowanych na Stadionie Miejskim.

W głosowaniu nad dodaniem nowego punktu do uchwały udział wzięło 12 radnych, wniosek
przyjęto jednogłośnie.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 12 radnych, z czego 8 było ZA,1
PRZECIW,a 3 WSTRZYMAŁO się od głosu.

Po głosowaniu radny Henryk Macała opuścił sesję.

Pkt. 09 Podjęcie uchwały w sprawie poparcia dla rozbudowy Wrocławskiego Węzła Kolejowego
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Radny Konrad Postawa zreferował wniosek dotyczący uchwały nr XVIII_162_23 dotyczący
rozbudowy komunikacji torowej we Wrocławiu.

Radny Krzysztof Chudy wyraził opinię, że tym tematem powinni się zająć kandydaci startujący w
wyborach parlamentarnych, ponieważ uchwała odnosisię do zagadnień będących kompetencjami
rządu.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 11 radnych,z czego 9 było ZA, 1

PRZECIW,a 1 WSTRZYMAŁsię od głosu.

Pkt. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przywrócenia finansowania zadań społecznych: Senioralny

Pkt. 11

Fundusz Wyjazdowy i Fundusz Czasu Wolnego

Radny Konrad Postawazreferował wniosek dotyczący uchwały nr XVIII_163_23, apelując o

przywrócenie w przyszłości finansowania zadań społecznych.

Radne Anna Jantas oraz Ewa Stępniewska opowiedziały o dwóch majowych wycieczkach
integracyjnych zorganizowanych dla uczniów, którzy działają społecznie na rzecz swoich szkół
podstawowych. Podkreśliły, że dzieci były zachwycone podczas obu wyjazdów, które obfitowały w
ciekawe atrakcje.
Radni docenili inicjatywę podkreślając, że oprócz organizacji wydarzeń dla osób uboższychi
potrzebujących, warto również takimi inicjatywami wyróżnić tych, którzy'są aktywni i'pozytywnie
się wyróżniają. PPE EZNENA

Organizatorki zostały nagrodzone brawami. v4610 PY, $oSOEŃ

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 11 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Osiedla.

Radny Patryk Kosek zreferował wniosek dotyczący uchwały nr XVIII_164_23.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 11 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 12 Wolne wnioski, zapytania Radnych oraz kluczowe informacje.

W ramach wolnych wniosków radna Izabela Jagosz poprosiła Zarząd Osiedla o uzyskanie od
miasta informacji, jakie środki pochodzące z koncesji na sprzedaż alkoholu trafiają na nasze
osiedle, a także w jaki sposób są wykorzystywane

Następnie radna Izabela Jagosz zapytała się, czy Zarząd Osiedla wie o planach wyburzenia skate
parku pomieszczeń Tratwa. Radny Krzysztof Chudy obiecał skierować do miast pismo z
zapytaniem.

Radny Konrad Postawa opowiedział o zorganizowanej w Ratuszu uroczystości, która miała na celu

podziękowanie za pomoc uchodźcom z Ukrainy. Radni wyrazili żal, że generalnie brakowało
realnego wsparcia miasta, które uznało, że działania pomocowe wykraczają poza kompetencje rady.

5
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Dodatkowo radni wyrazili opinię, że taka uroczystość powinna była się odbyć dawno temu.

o
$%
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Radny Konrad Postawa poinformował, że spotkał się z przedstawicielem Liceum
Ogólnokształcącego nr VI, który zaprosił na spotkanie podsumowujące roczną działalność PCK.
Dodałteż, że otrzymaliśmy pismo z prośbą o dofinansowanie zakupu sztandaru na 75 lecie szkoły.
Pojawiła się propozycja, aby LO zorganizowało zbiórkę funduszy w trakcie wrześniowego pikniku
organizowanego przez Radę Osiedla.

Radni Błażej Stopka wraz z Ewą Gostkowską opowiedzieli o spotkaniu z właścicielami garaży
przy ulicy Białowieskiej, na którym nie pojawił się przedstawiciel miasta. Poinformował, że
deweloper przygotował prezentację i zaproponował wykup za kwotę rzeczoznawcy.

Radny Piotr Kamiński poinformował o skargach mieszkańców na niebezpiecznie parkujące
samochody w okolicach skrzyżowania ulic Papierniczej i Hutniczej. Radny Konrad Postawa
zobowiązał się wystosować pismo.

Pkt. 13 Zakończenie sesji Rady Osiedla.

Przewodniczący Rady Osiedla podziękował wszystkim za merytoryczną i spokojną sesję.

Na tym obrady zakończono.

PRZEWODNICZĄCY RADY OSIEDLA
Pilczyce-Kozanów-Popowice Pin.zzę z

podpis Przewodniczący Rady Osiedla

JEDNOSTKA POMOCNICZA
GMINY WROCŁAW

Rada Osiedla/ Pilczyce-Kozanów -Popowice Płn.
*, Ć zle ul. Rękodzielnicza 1, 54-135 Wrocław. *? % pilczyceGosiedla.wroclaw.pl

podpis protokolanta


